
   ועד עתלית 
 

4003598-04, טל. 30300תלית מיקוד , ע 337ת.ד   24  רח' המיסדים   
   ayalac@hcarmel.org.ilדואר אלקטרוני למנהלת לשכה 

 תושבי עתלית היקרים. 

  ה הרבה שלנו יועד עתלית מסיים את ארבעת החודשים הראשונים בתפקיד ורצינו לעדכן אתכם על העשי
  בתקופה זו.  

  . ישיבות ועד  8מאז הושבע הועד התקיימו 

 ועדות הישוב: 

מיד עם הקמתו הועד פעל להתנעת פעילות הועדות השונות בשותפות מלאה עם מתנדבים מהקהילה. מונו  
יו"רים לכל ועדה ובעזרת קול קורא, הצטרפו מתנדבים לכל אחת מהועדות השונות. הועדות כבר הספיקו  

  להיפגש מספר פעמים ולהתניע פעילויות ויוזמות שונות לטובת הישוב והקהילה.  
 לפניכם עיקרי הפעילות של הועדות השונות בתקופה זו: 

a. ועדת תכנון ובנייה וכלכלה עירונית : 
i.   ועדות שיפעלו בנושאים שונים. הועדה חולקה לתתי 
ii. שלהם בעתלית, וכבר    טראקים ורישוי העסקים -הסדרת תחום הפוד  התחלנו בתהליכי

דוכנים נוספים   4-5 שתנסיים פרי  2024. עד סוף שינויים מרעננים בשטחהתחילו 
 .ברחבי עתלית

iii. ומגבשת בהן  תוכניות משמעותיות  3-תת הועדה לתחום התכנון והבנייה מטפלת היום ב
 . עמדות להתנגדויות לרווחת התושבים ובעיקר לשיפור התכנון בפרויקטים לטובת הישוב 

iv.  תכנון  ב בישוב, ומעורבת העסקים פעולות לעידוד תת הועדה לכלכלה עירונית מקדמת
 . שיווקי לפרויקטים עתידיים 

b. מעורבות במספר רב של פעילויות בשת״פ כלל גורמי החינוך בישוב ובמועצה: -  ועדת חינוך 
i. בנייה ופתיחת אירועי הקיץ לילדים ולנוער . 
ii. התאמה זמנית של מבני מועדון הנוער ופתיחתו לפעילות . 
iii. קורס מד״צים לתנועת הצופים ולתנועת תרבות.    -יציאה למפעלי הקיץ   -נוער   ות תנוע 
iv.   יפתח בתשפ״ה.  -קורס מנהיגות יישובי קידום 
v. חיזוק שיתוף פעולה עם ביטחון קהילתי ומחלקת הרווחה . 

c.  הצוות חולק לתחומים: גינון, גני משחקים, פינות מחזור וניקיון. בוצעה סקירה של   -  ועדת שפ"ע
הוחלפה חברת הניקיון בחברה   ן,עשבים יישובי. כמו כ חירמוש חוזי גינון וניקיון והותנע מבצע 

וזה רק יילך    חדשה שהתחילה את פעילותה בתחילת יולי ואת התוצאות מתחילים לראות בישוב
 . תפעול חדש ליישוב\ . בנוסף פורסם מכרז למנהל אחזקהוישתפר 

d.   הצוות קיים מספר פגישות עבודה ואף הגיש תוכנית עבודה מסודרת לשנת   -ועדת תחבורה
 . לאישור ועד היישוב  2024

e.  אל   העבודההועדה הגדירה את תחומי העבודה והמטרות וביססה את ממשקי  - ועדת קהילה
ליצור קשרים ולבחון שיתופי פעולה אפשריים עם   כמו כן התחילה הועדה  מול מנהלת הקהילה. 

 מגוון גורמים ביישוב ובמועצה. 
f. ועדת איכות סביבה :  

 הועדה נפגשה והחלה לעסוק במגוון נושאים: 
i. קידום שיקום נחל אורן בשיתוף פעולה עם המועצה ומספר גורמים נוספים . 
ii.   בעתלית מבוצע תכנון להעתקת זיתים  בעקבות איתור זן נדיר וייחודי של עץ הזית

שתולים מאזור הרכס על מנת לשמור על זן המקור, בנוסף בשיתוף פעולה עם מכון  
 וולקני הוכנו ייחורים שניתן יהיה לשתול בעתיד ברחבי הישוב. 

iii. ביצוע סקר הצללה בישוב למיפוי הצרכים . 
iv. בר קיימא ביער האקלים הסמוך לשכונת נחלים  התחלת פיילוט גינון . 
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v.  תכנון והכנת תשתית לגינה קהילתית בשכונת הרכס . 
vi.   משך פעילות חינוכית מול גנים  אירועים בגינה, ה -המשך קידום גינה קהילתית הגפן

 וכיתות בית הספר, הגשת קול קורא להמשך פיתוח הגינה. 
g.  הועדה התכנסה ואף ביצעה סיור במוקד הביטחון של המועצה. בחודש הקרוב   –  ועדת ביטחון

   . מתוכננת סקירת פרויקט המצלמות
h. הנדרשים.   קע הועדה נפגשה והתחילה את תהליך הלימוד של חומרי הר  – האסטרטגית  הועדה

וכן המבנה הארגוני של   ,בהמשך תעסוק הועדה בהגדרת הצרכים למבני ציבור, מקורות הכנסה
 . על מנת להערך לישוב עצמאי יותר  המזכירות

 : 2024תקציב 

. נשכרה יועצת כלכלית לבחון את תקציב היישוב עתלית  תקציב היישוב מרגע מינוי הועד הוא החל לעסוק בנושא 
 שהוצע לו על ידי המועצה, ונמצא כי התקציב חסר מאוד.  

עדכני לישוב, בו ביקש להעלות את התקציב על מנת לתת מענה לעליות   2024ועד עתלית הגיש למועצה תקציב 
 המחירים במשק, גידול האוכלוסייה בישוב ועיבוי הצוות התפעולי של המזכירות ובהתאם לעבודת היועצת.  

ועד דחה. לאור אישור תקציב  והמועצה סירבה לגידול המבוקש בתקציב והציעה את התקציב החסר, אותו ה
 למשרד הפנים.  2024למועצה והחרגת תקציב עתלית החליט ועד עתלית להגיש ערר על תקציב 

פגישות גישור מול הממונה על המחוז וניסיונות הידברות מול המועצה לא הביאו לשינוי בתקציב המוצע ולהקצאת  
משאבים נוספת ועל כן ועד עתלית החליט להמשיך ולהתקדם בתהליך הערר. הממונה על המחוז החליט לדחות  

 הערר.   את הערר מבלי לנמק ולכן הוגשה בקשה חוזרת לקבלת הנימוקים בגינם נדחה

במקביל להמשך הדיונים מול המועצה, מתוך אחריות ועל מנת לאפשר הערכות לאתגרים הצפויים לישוב בשנים  
 ₪ למ"ר.   1.5בשיעור של  2025הקרובות, החליט ועד עתלית על העלאת מיסי הועד לשנת  

ברור לכולם שמדובר בהחלטה עם משמעויות כבדות לתושבים אך אנו רואים בכך צעד מתבקש לאור העליות  
ועד מופנים במלואם  ובהוצאות התפעול של הישוב (בעיקר בשל ההתייקרות במשק), והעובדה שכל כספי מס ה

 בחזרה לישוב לטובת שיפור רמת השירות לתושב.  

ועד עתלית ימשיך לפעול בכל הערוצים העומדים לרשותו על מנת להגדיל את תקציב הישוב ולשפר את רמת  
זו הזדמנות לציין כי ועד הישוב קורא להידברות על מנת להגיע לפתרון מוסכם עם   השירות הניתנת לתושבים.

  יתן מענה לצרכים הגדלים של היישוב. י המועצה, ש
  

 פיקוח ואכיפה: 

כדי לטפל במפגעי חנייה ופסולת וזאת כדי להחזיר את תחושת   הוגברה האכיפה והפיקוח ביישובלבקשת הועד 
 המשילות ליישוב. 

 חטיבת הביניים החדשה בעתלית: 

ת שלהם עם  ושובית בהתמודד י ועדי ההורים והנהגת ההורים היו מיד עם כניסת הועד לתפקיד הוא נקרא לסייע ל
הועד פעל בתאום עם ועדי ההורים על מנת להבטיח כי החטיבה  חטיבת ביניים חדשה בעתלית. הכוונה להקים 

תן מענה חינוכי ראוי. בגיבוי הועד גובש הסכם אל מול אגף החינוך במועצה,  יהזמנית שתוקם עבור ילדי עתלית ת
במסגרתו ילמדו ילדי עתלית בשנה הקרובה במעגן מיכאל ובשנה הבאה יעברו לחטיבה החדשה שתוקם בצמוד  

 לגלי עתלית. 
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 פעילויות נוספות: 

והפיכתו לגן ציבורי אשר ישמש את כלל   השצ"פ של נווה הפרחים אלף שקל לשיפוץ   800ועד תקציב של ואושר ב 
 התושבים בשכונה ובכלל. 

ביישוב אשר מבוסס על פיזור יתושים זכרים עקרים אשר   מניעת יתושים ועד החל בפיילוט של טיפול חדשני לוה
 תפקידם למנוע את התרבות היתושים ביישוב.  

רבים ומגוונים כאשר   באירועים קהילתייםוכמובן מנהלת הקהילה הנפלאה שלנו לא מפסיקה להנעים את זמננו 
  איש.   1000 - גולת הכותרת הייתה אירוע קהילתי גדול של חג שבועות ופסטיבל היין שמשך אליו קרוב ל

תודה לטל אבוטבול מנהל החינוך הבלתי פורמלי, צוות רכזות הנוער ובנות השירות, שבזכות המאמץ והמסירות  
 מעריכים את ההשקעה הרבה שלכם.  שלכם, הילדים ביישוב זוכים בפעילויות מעשירות ומגוונות. 

הנהדר שלנו ויחד עם כל התושבים, נדע   המזכירותיש לנו עוד דרך ארוכה לפנינו אך אנו בטוחים כי עם צוות 
 לפעול על מנת לקדם את הישוב, לשפר את רווחת התושבים ולייצר קהילה חזקה ומלוכדת. 

נסיים בתקווה לימים טובים יותר. ליבנו עם החטופים ומשפחותיהם ואנו מייחלים לחזרתם המהירה בשלום  
הביתה. נישא תפילה להחלמת הפצועים ושחיילנו יחזרו הביתה בשלום משדה הקרב, כשהם בריאים בגופם  

  ובנפשם. 

  

  משה בן סימון 

  יו"ר הוועד 


